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Abstract (en)
The device has a base plate (2) with two superposed spaced locator holes (8a,8b) for passing through the fixing elements (8) which engage in the
support profile (1) connected to the building wall. The base plate has an integral hanging arm (3) projecting up from the upper edge parallel to and
spaced from the free large face of the base plate and intended for the inverted U-shaped profile clasp (5) attached to the back of the facade plate
(a). The base plate also has an integral similar hanging arm projecting up from the lower edge of the base plate for the inverted U-profile clasp (6)
attached to the back of the facade plate (c) adjoining the aforesaid plate (a) at the bottom. A holding down member (10) for the profiled clasps is
connected adjustable and fixably to the base plate.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Befestigen von Fassadenplatten an einer lediglich vertikale Tragprofile (1) umfassenden Unterkonstruktion umfaßt eine
Grundplatte (2), die über Befestigungselemente (8) mit dem Tragprofil (1) verbunden ist und an ihrem Oberrand Einhängschenkel (3) für
eine rückseitig an einer Fassadenplatte (a) angebrachte Agraffe (5) hat sowie an ihrem Unterrand weitere Einhängschenkel (4a, 4b) für eine
entsprechende Agraffe (6) an der Rückseite der nächst unteren Fassadenplatte (c) hat. Die Grundplatte (2) umfaßt des weiteren einen verstellbar
und feststellbar mit ihr verbundenen Niederhalter (10) für die Agraffen (5). <IMAGE>
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